
Referat fra programkomiteens peismøte 22. september 2015   
 
 
 
 
Tilstede: Hans Anders, Martin og Jon Petter  
 
Ikke Tilstede: Øivind, Bjørn, Ulf, Terje, Lars, Ole Herman, Toralf. 
 
Alle som ikke møte hadde meldt fra. 
 
Møtested: Hjemme hos Jon Petter. 
 
 
Vi har kontroll på programmet ut året og vi vil kvalitetssikre dette. Jeg synes at komiteene har 
gjort en god jobb så langt med innspill til program. Det er viktig å få den rette miksen til 
innhold til møtene våre. 
Programkomiteen mener det er viktig med Nytt fra mitt yrke og Ego Foredrag, kom gjerne 
med innspill til meg angående kandidater til dette. (Medlemmer) 
 
Innspill til program fra denne komiteen:  
   Besøke Aluminiums Museet til Hydro (Lars) 
    
   Besøke Miljøhuset til Brødrene Dahl som ligger mellom Sandefjord og 
   Larvik de har plass til ca. 35 personer. Mulig sammen med Horten 
   Rotary?  Det er blitt veldig populært å besøke dette huset. Klimanøytralt 
   hus. Kontaktperson er Broren til Tom, Kåre Johansen.(Innspill fra Tom) 
 
Komiteen vår har fått i oppdrag av presidenten med programforslag til Mai2015 og jobber 
videre med det. 
 
Programsjefen var ikke imponert over fremmøte men vi som var der hadde mye og prate om 
så tiden gikk fort som den gjør i hyggelige lag, mange ting ble diskutert. Hva med å 
organisere en teatertur, kan det ha interesse? 
        
   
 
Neste peismøtet blir 24. november, og da blir innholdet for våre møter etter jul bli et av 
temaene, nærmere info kommer fra presidenten. 
 
 
 
 
 
 
Ref: 
Jon Petter 


